



College of Europe
Collège d'Europe

Brugge



Natolin

Communications Office

PRESS RELEASE

College of Europe announces Patrons for the 2007-2008 academic year

The students of the College of Europe 2007-2008 academic year will study under the patronage of Anna Politkovskaya and Hrant Dink. The College of Europe selected these journalists to represent the 2007-2008 promotion, as academic years at the College are called. Both Ms Politkovskaya and Mr Dink believed that the public has the right to be informed. Through the selection of these patrons, the College of Europe wants to pay tribute to the importance of freedom of expression and freedom of the press. These freedoms form an integral part of the values on which the European Union was founded. Ms Politkovskaya and Mr Dink join a number of famous Europeans, such as Copernicus, Ludwig van Beethoven, Montesquieu and John Locke as patrons of an academic year at the College of Europe.

For more information, please contact Mrs Caroline Vandebussche, Press Officer, Bruges campus, tel. +32 50 47 71 23, cvdussche@coleurop.be or consult:

www.coleurope.eu

The **College of Europe**, founded in 1949, was the first and is one of the most reputed institutes of European postgraduate studies. Each year, the College, based in Bruges and Natolin (Warsaw), prepares over 400 postgraduate students from more than 45 countries to work and live in an international environment. The College of Europe offers study programmes in EU international relations and diplomacy studies, European economics, European interdisciplinary studies, European law, and European politics and administration. For more information about the College of Europe, see www.coleurope.eu.

The College of Europe's **Development Office** is the interface for partners of the College, both public administration and corporate business, to contract for services. Established in 1996, it offers a dynamic and flexible structure to develop and co-ordinate projects and activities related to the areas of academic expertise of the College of Europe. For more information, see www.coleurope.eu/development.



College of Europe
Collège d'Europe

Brugge



Natolin

Service Communication

COMMUNIQUE DE PRESSE

Le Collège d'Europe présente les patrons de l'année académique 2007-2008

Les étudiants du Collège d'Europe pour l'année académique 2007-2008 étudieront sous le patronage d' Anna Politkovskaya et de Hrant Dink. Le Collège d'Europe a sélectionné ces journalistes pour représenter la promotion 2007-2008 du Collège. Madame Politkovskaya et Monsieur Dink étaient convaincus que le public a le droit d'être informé. A travers la sélection de ces patrons, le Collège d'Europe entend rendre hommage à l'importance de la liberté d'expression et à la liberté de la presse. Ces libertés forment une partie intégrale des valeurs sur lesquelles l'Union européenne est fondée. Madame Politkovskaya et Monsieur Dink rejoignent ainsi un certain nombre d'autres grands européens, tels que Copernic, Ludwig van Beethoven, Montesquieu et John Locke en tant que patrons d'une année académique au Collège d'Europe.

Pour plus d'informations, veuillez contacter Madame Caroline Vandebussche, attaché de presse au Campus de Bruges, tel. +32 50 47 71 23, cvdubussche@coleurop.be, ou consultez :

www.coleurope.eu

Le **Collège d'Europe**, fondé en 1949 et basé à Bruges et Natolin (Varsovie, Pologne), est le premier institut d'études européennes de troisième cycle qui fut créé. Il demeure l'un des plus renommés qui prépare des individus venant de plus de 45 pays à travailler et étudier dans un environnement international. Le Collège d'Europe offre des programmes d'études en relations internationales et diplomatiques de l'Union européenne, d'études économiques, d'études juridiques, d'études politiques et administratives, ainsi que des études interdisciplinaires. *Voir aussi: www.coleurope.eu.*

Le **Service de Développement** du Collège d'Europe est l'interface par rapport à ses partenaires tant publics que privés. Il présente pour ce faire une structure dynamique et flexible permettant de développer et de coordonner toute activité ou projet liés à l'aire d'expertise du Collège. *Voir aussi: www.coleurope.eu/development.*
